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Zpráva o činnosti Všeobecného odboru seniorátních akcí (VOSA) – nově vzniklého 
z Poradního odboru pro děti a rodiny (PODR) za rok 2024 pro 2. zasedání 50. konventu 

Královéhradeckého seniorátu ČCE v Trutnově 

Členové odboru:  

Ilona Havlíčková, Michal Jouda, Jakub Kašpar, Kristýna Kupfová, Alena Mostecká,  
Ivana Potočková, Irena Pytlíková, Tomáš Vítek, Jana Žárská, Radim Žárský, Jana Jánská, Lenka 
Černá, Tomáš Kopecký a Marek Bárta. 

Evangelická rodinná neděle v Jičíně 12. května  

Program byl skvělý, všem členům PODRu, kteří se na jeho přípravě podíleli, patří veliký dík! 
Vzhledem k vynaloženému úsilí a vzácnosti hostů, mezi nimiž byla mimo jiných i Sylvie Pýchová, 
poradkyně presidenta republiky pro věci vzdělávání, byl počet účastníků vlastně ne příliš vysoký.  
Nálada však byla vynikající a všem Jičínským patří veliký dík za jejich vstřícnost a pohoštění, které 
všem hostům a návštěvníkům připravili.  

Během léta došlo k přejmenování Poradního odboru pro děti a rodiny (PODR) na Všeobecný odbor 
seniorátních akcí (VOSA). Po Kristýně Kupfové, která nastoupila novou službu v jiném seniorátu, byl 
novému odboru jako předseda přidělen Marek Bárta. Akce již bude odbor organizovat pro všechny 
generace a členstvo odboru bude doplněno zástupci jednotlivých sborů tak, aby z každého sboru 
byl ve výboru alespoň jeden člověk. Ještě z několika sborů nám členové schází.   

Seniorátní setkání všech generací v Táboře J. A. Komenského v Bělči nad Orlicí 11.–13. října  

Setkání znovu trvalo necelé tři dny. V pátek jsme začali večeří. Poté následoval program v tomto 
sledu: představování, pobožnost, poděkování dosavadní tahounce celého PODRu, Janě Žárské, 
vernisáž obrazů Josefa Šarfena, zpěv písní ze starého zpěvníku, krátké vystoupení Slávka Klecandra 
a posezení u stolu za doprovodu kytary a zpěvu písní většinou ze zpěvníku Svítá.  

V sobotu ráno jsme se po snídani a ranní pobožnosti rozdělili na skupiny podle generací. Děti šly na 
procházku lesem, mládežníci se vrhli na natáčení youtubeských filmů a ti ještě starší poslouchali 
přednášku Pavla Rumla na téma Válka a mír. K obědu jsme se sešli všichni - i ti, kteří se ve vedlejší 
budově účastnili vzdělávacího semináře pro ordinované kazatele, které vedl Michael Pfann, farář z 
Vrchlabí. Odpolední program sestával z procházek, divadelního představení v českém a ukrajinském 
jazyce, tančení židovských tanců a výroby dárkových předmětů z plechovek od nápojů. Po večeři se 
konala pobožnost, porada VOSy, prezentace youtuberských filmů a večer končil hraním her a 
zpíváním.  

V neděli se po snídani konaly bohoslužby, v nichž se bratru faráři Michaelu Pfannovi podařilo 
vtáhnout všechny posluchače a zejména děti do děje vyprávění o Ježíšovi kráčejícím po moři a o 
učednících na lodičce zmítané bouří. (Za tímto účelem byla do sálu vnesena opravdová loď!)  

Setkání si většina lidí pochvalovala. Setkalo se nás průběžně během celého víkendu přes 70. 
Z dotazníků vyplynulo, že bude dobré na příště zlepšit organizaci jak programu tak ubytování a 
zařadit více zpívání soudobých písní. Svůj program by žádala generace mladších rodičů ve věku 25 – 
45 let.  
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Plánovaná setkání v roce 2025: 

Nejbližší plánovanou akcí je jarní neděle pro všechny generace, kterou bychom chtěli 
uskutečnit ve sboru v Hradci Králové 18. 5., aniž by to ještě v Hradci Králové věděli. A druhé 
setkání by se mělo konat první víkend v říjnu opět v Bělči nad Orlicí. 

Informace o akcích:  

Budou nově vznikat webová stránka i facebookový profil. Již se na tom intenzivně pracuje.  

Poděkování 

Jako dosazený předseda děkuji všem dosavadním členům PODR za jejich obětavou práci. Děkuji 
i těm, kdo zůstali - za jejich statečnost, i těm novým - za loajalitu se svými sbory. Poděkování 
patří samo sebou i bratru seniorovi, za jeho energii, kterou do proměny investoval.    

Za Všeobecný odbor seniorátních akcí  
Marek Bárta 

 


